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رییس مجمع نمایندگان گیلان: 

روابط ایران و کشورهای حاشیه 
قفقاز مستحکم تر می شود

گیلان امروز- رییس مجمع نمایندگان گیلان گفت:  روابط تجاری 
بین ایران و کشورهای حاشیه قفقاز در آینده نزدیک با نقش آفرینی و 

محوریت استان گیلان مستحکم تر می شود.
ولی داداشی اظهار داشت:  روابط و سطح مبادلات تجاری،  اقتصادی 
و حتی فرهنگی بین ایران و کشورهای حاشیه قفقاز در آینده ای نه 
چندان دور با نقش آفرینی مثبت استان گیلان به عنوان منطقه ای 
مجمع  رئیس  می شود.   مستحکم تر  کشور  در شمال  استراتژیک 
نمایندگان گیلان ایجاد زیرساخت مهمی نظیر راه آهن را در تعمیق 
ارتباطات کشورمان و کشورهای حاشیه قفقاز مؤثر خواند و ابراز داشت:  
سیاست دولت به امر اتصال راه آهن گیلان به آستارا تأکید دارد و 
مجلس نیز در بودجه سنواتی و قانون برنامه  ششم توسعه الزامات این 
کار را فراهم کرده است.  داداشی با بیان اینکه با اتصال راه آهن به آستارا 
مسیر ترانزیتی کریدور شمال به جنوب تکمیل می شود تصریح کرد: 
فرآیند تملک اراضی خط ریلی رشت به آستارا و بالعکس هنوز انجام 
نشده است اما جمهوری آذربایجان متعهد شده حدود 500 میلیون 
دلار برای احداث این خط ریلی سرمایه گذاری کند.  نماینده مردم 
آستارا در مجلس مشارکت جمهوری آذربایجان برای پروژه راه آهن 
رشت به آستارا را گامی بسیار مثبت در جهت جذب سرمایه گذار 
خارجی دانست و ابراز داشت: شیوه انجام این سرمایه گذاری پس از 
حل و فصل مسئله تملک اراضی هنوز بین دو کشور ایران و آذربایجان 
توافق نشده است.  سخنگوی کمیسیون اصل 90 مجلس از تعهد 
کشور جمهوری آذربایجان برای ترانزیت 2 میلیون تن بار به کشورمان 
از طریق راه آهن آستارا به آستارا سخن گفن و تصریح کرد: در صورت 
اتصال آستارا به مسیر ریلی کریدور شمال به جنوب سود فراوانی 

نصیب تجار و صادرکنندگان کشورمان می شود.
وی با بیان اینکه در صورت عدم تکمیل راه آهن رشت-  قزوین به 
سمت آستارا تمام مزیت های تجاری این مسیر بالا استفاده می ماند 
عنوان کرد: مسیر ریلی رشت به آستارا و آستارا به آستارا برای فعالان 
حوزه اقتصادی بسیار پرسود است و می تواند به توسعه مبادلات تجاری 
ایران کمک کند.  رئیس مجمع نمایندگان گیلان از سیاست دولت 
برای ارتباط بیشتر به کشورهای حاشیه خزر سخن گفت و خاطرنشان 
کرد:  استان گیلان و شهرستان آستارا در مرکزیت این جریان مهم قرار 
دارند بنابراین با توسعه زیرساخت های حمل و نقل ریلی باید از این 

فرصت های طلایی بیشترین استفاده را داشته باشیم.

قائم مقام دادگستری گیلان:

تغییر کاربری زمین های کشاورزی 
ممنوع است

گیلان امروز- قائم مقام دادگستری استان گیلان با بیان اینکه 
برای حفظ اراضی استان، تغییر کاربری ممنوع است گفت: ازنظر 
اجتماعی عدم وجود کار و عدم حمایت از کشاورزان، مبنای دور 
زدن قانون نیست.  مجید الهیان صبح دیروز در جمع خبرنگاران با 
بیان اینکه احقاق حق، انتظار مردم از دستگاه قضایی است اظهار 
همکاری  و  فرهنگ سازی  نیازمند  آسایش  و  امنیت  ایجاد  کرد: 
شهروندان با مسئولان است.  وی با اشاره به اصل 50 قانون اساسی 
افزود: در جمهوری  اسلامی، حفاظت  محیط زیست  که  نسل  امروز 
و نسل های  بعد باید در آن  حیات  اجتماعی  رو به  رشدی  داشته  
باشند، وظیفه  عمومی  تلقی  می  شود، ازاین رو فعالیت های  اقتصادی  
و غیر آن که  با آلودگی  محیط زیست  یا تخریب  غیرقابل جبران  آن  

ملازمه  پیدا کند، ممنوع  است.
قائم مقام دادگستری استان گیلان با بیان اینکه برای حفظ اراضی 
استان، تغییر کاربری غیرمجاز ممنوع است گفت: ازنظر اجتماعی 
عدم وجود کار و عدم حمایت از کشاورزان، مبنای دور زدن قانون 
نیست. الهیان با اشاره به اینکه دغدغه چندساله دادگستری حفظ 
بیت المال و رسیدگی سریع به تخلفات تغییر اراضی است بیان 
تغییر  پیگیر موضوع تخلفات  به طورجدی  ما  کرد: دادستان های 
اراضی هستند.  وی با اشاره به اینکه زمان رسیدگی به شکایات 
طولانی نیست تصریح کرد: در استان ما از زمان تشکیل پرونده تا 
نتیجه رسیدن خیلی طولانی نیست و بررسی گزارش ها و تشکیل 
پرونده ها در زمان خیلی کوتاه انجام و غیرقابل گریز است.  قائم مقام 
دادگستری استان گیلان گفت: تغییر کاربری برای بار اول جریمه 
دارد و جریمه آن پرداخت یک یا سه برابر بهای کاربری جدید 
است و علاوه بر تخریب بنا، شش ماه تا یک سال نیز حبس دارد.

رییس دانشگاه گیلان مطرح کرد:

تولید محصول کاربردی 
نتیجه ارتباط مؤثر دانشگاه گیلان 

با مراکز تحقیقاتی و پژوهشی
گیلان امروز- رییس دانشگاه گیلان  گفت: ارتباط مؤثر دانشگاه 
گیلان بین مراکز تحقیقاتی و پژوهشی تولید محصول کاربردی را 

در پی داشته است. 
ناخالص  تولید  از  اینکه سهم پژوهش  بیان  با  احمد رضی صبح 
نیم درصد می رسد اظهار کرد: طبق  از  به کمتر  ملی در کشور 
از  درصد  یک  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  برنامه ریزی های 
اعتبارات دستگاه اجرایی در بخش سایر هزینه ها سالانه در استان 

به بخش پژوهش اختصاص پیدا می کند.
بخش  به  استان  در  پژوهش  حوزه  اعتبارات  اینکه  بیان  با  وی 
درصد  یک  افزود:  می شود  تقسیم  ملی  و  استانی  پژوهش های 
در  نیمی  اجرایی  دستگاه  سوی  از  پژوهش  به  تخصیص یافته 
طرح های پژوهشی استانی و نیمی دیگر در حمایت از پژوهش ها و 

رساله های ملی دانشجوی مورداستفاده قرار گیرد.
در  دانشگاه  قابل قبول  رتبه  به  اشاره  با  گیلان  دانشگاه  رئیس 
دانشگاه  لیدین،  رتبه بندی  نظام  در  گفت:  رتبه بندی  نظام های 
گیلان در کل جهان رتبه ۶00 را کسب کرده و در نظام رتبه بندی 
که  قرارگرفته اند  هزار  یک  تا   ۸00 بین  گیلان  دانشگاه  تایمز 
دانشگاه های فردوسی مشهد، اصفهان و شیراز نیز در همین رنج 

قرارگرفته اند.
رضی سطح دانشگاه گیلان را تیپ 2 برشمرد و گفت: دانشگاه 
گیلان برای رسیدن به تیپ یک دانشگاه کشور فاصله چندانی 
ندارد و اگر در بخش بین المللی سازی و ارتباطات با جامعه در ابعاد 

مختلف بخواهد تلاش بیشتری کند این مهم دست یافتنی است.
از  حمایت  برافزایش  دانشگاه  تلاش  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
از  راستای حمایت  در  کرد:  تصریح  است  کاربردی  پژوهش های 
پژوهش های کاربردی در آیین نامه های حمایتی دانشگاه تغییرات 
حوزه  آیین نامه های  کاربردی،  پایان نامه های  از  تا  ایجادشده 

کارآفرینی و اقتصادمحور حمایت بیشتری اعمال شود.

سرپرست فرمانداری لاهیجان عنوان کرد:

پرداخت 75 درصد از 
تسهیلات اشتغالزایی لاهیجان

گیلان امروز- سرپرست فرمانداری لاهیجان گفت: 
از سهمیه مشخص  شده برای لاهیجان تاکنون 75 
درصد تسهیلات اشتغالزایی روستایی پرداخت  شده 

و درصد بسیاری نیز آماده پرداخت است.
امیر جانبازی در جلسه کارگروه اشتغال شهرستان 
و  اشتغالزایی  حوزه  در  کرد:  عنوان  لاهیجان، 
و  آمار  لاهیجان  شهرستان  روستایی  اشتغالزایی 

عملکرد خوبی داشته است.

وی افزود: براساس آخرین آمار تاکنون مجموعا 224 
با مبلغ 19 میلیارد و 754 میلیون  فقره تسهیلات 
تومان در بخش اشتغالزایی روستایی پرداخت  شده 

است.
از سهمیه  داد:  ادامه  فرمانداری لاهیجان  سرپرست 
درصد   75 تاکنون  لاهیجان  برای  شده  مشخص  
تسهیلات پرداخت  شده و درصد بسیاری نیز آماده 
پرداخت می باشد و حتی با پیگیری بیشتر می توان 
از سهم 100 درصدی شهرستان نیز بیشتر پرداخت 

داشته باشیم.
وی تاکید کرد: بانک ها باید پیگیری بیشتری داشته 
باشند تا تسهیلات باقی  مانده نیز پرداخت و زمینه 

اشتغالزایی برای جوانان عزیزمان فراهم شود.
رابطه  در  انجام  شده  اقدامات  به  اشاره  با  جانبازی، 
کرد:  خاطرنشان  شهرستان،  در  بوم گردی  طرح  با 
لاهیجان جزو شهرستان های پیشرو در اجرای طرح 
است که  از جمله شهرستان هایی  و  بوده  بوم گردی 
بیشترین پرداخت تسهیلات را به خود اختصاص داده 

است.

معاون اداره کل مدیریت بحران استانداری گیلان:

نمی دانیم که چه نوع 
ماشین آلاتی 

در استان وجود دارد
گیلان امروز- کاظم یوسفی گفت: در سیل های 
اخیر استان برآوردی که از دستگاه ها به ما رسیده 
است، 500 میلیارد تومان است که به هیات وزیران 

ابلاغ شده است.
بحران  مدیریت  کل  اداره  معاون  یوسفی  کاظم 
شهرستان  فرمانداری  جلسه  در  گیلان  استانداری 
بروزرسانی  نیازمند  استان  در  اینکه  بیان  با  رشت 
و نظم بخشیدن به اطلاعات در دستگاه ها هستیم، 
افزود: در این چند مدت کوتاهی که در این حوزه 
در  که  است  مشهود  کاملا  هستم  مشغول خدمت 
بخش اطلاع رسانی به موقع با ضعف روبرو هستیم 
و در این مورد مدیران استانی باید رابطین خود را 
زمان  در  بهتری  پاسخگوی  تا  کنند  تقویت  بیشتر 

بحرانی باشند.
یوسفی در مورد بانک اطلاعاتی ماشین آلات گفت: 
از  را  آلاتی  ماشین  می خواستیم  وقتی  متاسفانه 
استان دیگری وارد کنیم، نمی دانستیم که چه نوع 
ماشین آلاتی در استان وجود دارد و نیز بیشتر به 

چه نوع ماشین آلاتی نیازمند هستیم.
وی با اشاره به اینکه شهرستان رشت در این سیل 
در  گفت:  است،  داشته  را  خسارت  کمترین  اخیر 
دستگاه ها  از  که  برآوردی  استان  اخیر  های  سیل 
به ما رسیده است، 500 میلیارد تومان است که به 

هیات وزیران ابلاغ شده است.
به صورت  استان  به  انچه که  یوسفی تصریح کرد: 
100 درصد تخصیص داده شده است، 50 میلیارد 
تومان از محل تملک و دارایی ها است که معادل 10 
با  درصد است و در حال حاضر در حال مکاتباتی 
حوزه برنامه بودجه برای افزایش این اعتبار هستیم.
وی با اشاره به وام های بلاعوض گفت: چند سالی 
بود که اعتبارات بلاعوض به استان تخصیص داده 
نشده بود که امسال امسال 17و نیم میلیارد تومان 

به استان اختصاص داده شده است.
اداره کل مدیریت بحران استانداری گیلان  معاون 
تعریض زمین هایی که در کنار حاشیه ها  در مورد 
که  افرادی  به  کرد:  اظهار  دارند  قرار  ها  رودخانه 
سیل  در  و  داشتند  زمین  ها  رودخانه  حاشیه  در 
اخیر دچار حادثه شدند 10 میلیارد تومان پرداخت 

خواهد شد.
یوسفی به پرداخت تسهیلات معیشت، تعمیرات و 
ساخت اشاره کرد و گفت: سهم استان در این حوزه 
70 میلیارد تومان است که برای خانه های شهری 
اند برای شهری 50  و روستایی که تخیریب شده 
میلیون و روستایی ۳5 میلیون وم پرداخت میشود.
کشته  نفر   ۳ اخیر  در سیل  که  اینکه  بیان  با  وی 
داشته ایم گفت: متاسفانه شاهد بی احتیاطی افراد 

بر روی پل های در معرض خطر بودیم.

گیلان امروز- غلامعلی جعفرزاده 
شهر  مردم  نماینده  آبادی  ایمن 
اسلامی  شورای  مجلس  در  رشت 
بحران  وضعیت  بررسی  جلسه  در 
رشت  شهرستان  در  برق  ضعف  و 
با  شهرستان  این  فرمانداری  در 
اشاره به اینکه خروجی این جلسه 
باید طوری باشد که ظرفیت های 
ادارات و دستگاه ها مشخص شود، 

افزود: نیاز نیست برای بحرانهای بزرگ سرمایه هایی کشور را در گوشه ای بخوابانیم.
نماینده رشت ادامه داد: یک ماه پیش وزارتخانه ماشینی برای راهداری رشت ارسال کرد 

که آقای نازک کار آن را عودت داد و این کار درستی بود.
جعفرزاده ایمن آبادی یادآور شد: نظر مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای گیلان 
بر این بوده که به جای ارسال چنین ماشینی پول آن را پرداخت کنند تا از آن طریق 

چندین لودر و ماشین های برف روب تهیه شود.
وی با بیان اینکه باید نقش راه داشته باشیم گفت: در بحران ها نیاز به حضور فیزیکی 
نیست و تکالیف باید از قبل مشخص شود و هر اتفاقی افتاد هر دستگاهی باید بداند که 

چه کاری انجام خواهد داد.
نماینده مردم رشت در مجلس با بیان این که گروه امداد ضربتی در استان نداریم، گفت: 

متاسفانه در این زمینه با ضعف مواجه هستیم و هنوز در حد شعار باقی مانده است.

گیلان با بحران آب مواجه است
وی با بیان اینکه حداقل نیازهای استان باید توسط مقام های ارشد استان اعلام شود، 
افزود: گیلان با بحران آب مواجه بوده متاسفانه وقتی می خواهیم در جلسات از بحران 

آب استان گیلان دفاع کنیم باورشان نمی شود.
افزایش روند مهاجرت به گیلان اظهار کرد: همین  با اشاره به  ایمن آبادی  جعفرزاده 
تبلیغات و اخبار غلط سبب شده که طی سالهای گذشته عده زیادی از استان های دیگر 
به گیلان مهاجرت کنند در حالی که اصلا عنوان نمی شود که بارش ها بیشتر به دریا 

ریخته میشود و گیلان با مشکل آب روبرو است.
وی با اشاره به وضعیت بحرانی 11 پل و کمبود ایستگاه های امداد جاده ای گفت: باید 

آخرین وضعیت زیرساخت ها تهیه شود.
از توان بخش خصوصی بیشتر استفاده  اینکه  بیان  با  نماینده مردم رشت در مجلس 

شود، افزود: بخش خصوصی دارای ناوگان حمل و نقل بزرگی است و پیمانکاران خوبی 
وجود دارند. 

میرزا کوچک در گیلان غریب است
جبار کوچکی نژاد دیگر نماینده مردم رشت با اشاره به نزدیکی سالروز شهادت میرزا 
کوچک خان جنگلی گفت: میرزا افتخار گیلان است اما در همین گیلان مظلوم واقع 
شده است و متاسفانه دستگاه های تبلیغی در این بخش کم کاری کردند و این حق میرزا 

نیست که در سالگرد شهادتش اینقدر غریبانه از او یاد شود.
وی با بیان اینکه در آستانه بودجه بندی سال 9۸ هستیم گفت: شرایط کشور از لحاظ 
اقتصادی بسیار خاص است و باید طوری عمل کنیم که مردم کمترین فشار را تجربه 
کنند. کوچکی نژاد با بیان اینکه نباید از توان مردم در حوادث غافل شد، گفت: قدرت 
بزرگ استان، شوراها، دهیاران و پیمانکاران هستند.  وی با اشاره به مشکلات خانه های 
نسقی برای دریافت انشعابات اظهار کرد: مردم در این حوزه با مشکلات مواجه هستند 
که بیشتر در حوزه گاز است و اگر حوادثی رخ دهد قوه قضاییه با کدام دستگاه باید 

برخورد کند؟ 
برف در همه جای کشور نعمت است اما در گیلان به بحران تبدیل شده

محمدصادق حسنی دیگر نماینده مردم رشت در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
برف در همه جای کشور نعمت است اما در گیلان به بحران تبدیل شده است، گفت: 

دستگاه ها باید طوری عمل کنند که برف برای ما نیز به نعمت تبدیل شود.
وی با بیان اینکه شرکت گاز عملکرد بسیار خوبی دارد، گفت: این شرکت دغدغه ای حتی 
در هنگام بارش برف دومتری ندارد.حسنی با بیان اینکه باید برنامه ریزی در ستاد انجام 

گیرد، افزود: دستگاهها در این جلسه برنامه ای ارایه ندادند.
نماینده رشت در مجلس با بیان اینکه برنامه ریزی در حوزه راه ها در اولویت باشد، اظهار 

کرد: متاسفانه در برف گذشته »بود و نبود« اداره راهداری اصلا احساس نمی شد!

نمایندگان رشت عنوان کردند:

گیلان با بحران آب مواجه است

گیلان امروز- فرماندار رشت  گفت: بسیاری از مشکلات و موانع شهر رشت در مواجهه 
با مواقع بحرانی و بارش برف با استفاده بیشتر از ظرفیت های ملی و مساعدت نمایندگان 

مجلس قابل رفع است.
میرشمس مؤمنی زاده صبح دیروز در جلسه مدیریت بحران و ضعف برق شهرستان رشت 
اظهار داشت:  بسیاری از مشکلات شهرستان و شهر رشت در حوزه امکانات با جذب 
اعتبارات بیشتر از منابع استانی و ملی به ویژه با مساعدت بیشتر نمایندگان مجلس قابل 
رفع است.   فرماندار رشت با بیان اینکه مشکلات شهرستان و شهر رشت در مواقع بارش 
باران و برف زیاد بیشتر از سایر شهرستان های استان است عنوان کرد:  مسدود شدن راه ها 
و معابر شهری و روستایی از جمله این مشکلات است که همواره موجبات گله مندی 

مردم و حتی مدیران را فراهم کرده است.
نماینده عالی دولت در شهرستان رشت بخشی از مشکلات ناشی از بارش ها و نزولات 
جوی را طبیعی دانست و تصریح کرد: بخش دیگری از معضلاتی که به این سبب در 
شهرستان رشت به وقوع می پیوندد به علت ضعف عملکردها بر می گردد بنابراین باید با 

هماهنگی بیشتر این نقیصه را برطرف کنیم.
مؤمنی زاده بر ضرورت اتخاذ تمهیدات لازم را برای کاهش مشکلات در مواقع بحرانی 
تأکید کرد و ابراز داشت: ارتقاء آمادگی در سطح دستگاه ها، تدوین بانک اطلاعاتی نیروی 
انسانی و ماشین آلات، حفظ هوشیاری و حضور تمام وقت اعضای ستاد مدیریت بحران 

می تواند به کاهش مشکلات مردم کمک کند.
وی با تأکید بر اینکه برای مقابله با بحران بارش شدید باران در شهرستان رشت امکانات 
به اندازه کافی وجود ندارد بیان داشت: برای رفع این موضوع انتظار داریم دستگاه های 
اجرایی و اعضای ستهد مدیریت بحران شهرستان رشت برای جذب امکانات بیشتر از 

منابع محلی و استانی اهتمام ورزند.
فرماندار رشت مساعدت نمایندگان مردم شهرستان رشت برای جذب اعتبارات و امکانات 
ملی را نیز متذکر شد و عنوان کرد:  شهرستان رشت دارای  7 شهر و ۶ بخش است 
بنابراین به توجه به وسعت راه ها و معابر این حوزه انتظار داریم نمایندگان برای جذب 

منابع ملی اقدامات ویژه ای را انجام دهند.
نماینده عالی دولت در شهرستان رشت به حداقل رساندن مشکلات مردم در مواقع بارش 
سنگین باران و برف را مورد تأکید قرار داد و گفت: از شهرداران و بخشداران انتظار داریم 
در زمینه تدوین بانک اطلاعات نیروی انسانی و ماشین آلات دولتی و خصوصی محل 

خدمت خود و ارائه آن به فرمانداری شهرستان رشت اهتمام داشته باشند.
مؤمنی زاده با بیان اینکه در مواقع بحرانی حضور یک نماینده از اعضای ستاد مدیریت 
بحران شهرستان رشت در فرمانداری الزامی است افزود: تمامی عملکردها و اقدامات 
اعضای ستاد مدیریت بحران شهرستان رشت برای شناسایی و رفع نواقص موجود توسط 

کمیته بازرسی مورد بررسی قرار می گیرد.
وی بحث انسداد راه ها و مشکلاتی که برای مردم شهرستان رشت در زمان بارش برف و 
باران های سنگین رخ می دهد را متذکر شد و تصریح کرد: تجهیزات دستگاه های ذیربط 
برای برف روبی و بازگشایی معابر در سطح پایینی قرار دارد اما انتظار داریم با جذب 

امکانات ملی این نقیصه ها برطرف شود.
فرماندار رشت با اشاره به اینکه قطع برق در مواقع بحرانی از جمله موضوعاتی است که 
باعث اختلال در روند خدمات رسانی به مردم می شود گفت:  از تمام دستگاه های خدمات 
رسان به ویژه در حوزه راهداری و شرکت سهامی برق انتظار داریم برای مواجهه مؤثر با 

مواقع بحرانی آمادگی خود را حفظ کنند.
توسط  خاص  مکانیزم  یک  اتخاذ  ضرورت  رشت  شهرستان  در  دولت  عالی  نماینده 
دستگاه ها برای به حداقل رساندن مشکلات در مواقع بحرانی را مورد تأکید قرار داد و 
افزود: دستگاه های اجرایی می توانند با نگاه محلی و استانی و سپس ملی بخش زیادی از 

مشکلات خود را در حوزه تأمین امکانات برطرف کنند.
در حوزه  گاز  و شرکت  روستایی  و  فاضلاب شهری  و  آب  ادارات  آمادگی  مؤمنی زاده 
و  شهرداران  از  گفت:  و  شد  متذکر  برف  شدید  بارش  زمان  در  را  رشت  شهرستان 
بخشداران شهرستان رشت نیز انتظار داریم جهت تجمیع ظرفیت ها و مقابله با مواقع 

اضطراری جلسات مدیریت بحران  را در حوزه فعالیت خود تشکیل دهند.
وی فعال تر کردن دهیاران و یا انجام عملیات شاخه زنی درختان حاشیه معابر را نیز از 
جمله اقدامات لازم الاجرا اعلام کرد و اظهار داشت: یکی از اقدامات مهم جهت به حداقل 
رساندن قطع جریان برق در مواقع بحرانی شاخه زنی درختان است تا اختلالات کمتری 

در این حوزه برای مردم ایجاد شود.
فرماندار شهرستان رشت جلوگیری از وقوع کمبود در حوزه مایحتاج و ارزاق عمومی 
تأمین  داشت:   بیان  و  را خواستار شد  استان  تجارت  و  توسط سازمان صنعت،  معدن 
سوخت مورد نیاز نانوایی ها و یا تأمین اقلام خوراکی مورد نیاز در سطح فروشگاه ها از 

جمله این اقدامات لازم و مقضی است.

حسنی خبر داد:

جلوگیری از ویلاسازی مسئولان در 770 هکتار از اراضی کشاورزی
گیلان امروز- عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه هدف 
مسئولان ویلا سازی و صرفه جویی آب بهانه است گفت: شرکت سپیدرود قرار بود که 

770 هکتار از اراضی کشاورزی را به طور قانونی و با دستور 
وزیر جهاد کشاورزی به شهرک مسکونی تبدیل کند که ما 

جلوگیری کردیم.
اینکه  بیان  با  خبرنگاران  جمع  در  حسنی  محمدصادق 
ساخت وساز و تغییر کاربری در گیلان زیاد شده است اظهار 
کرد: بالا رفتن قیمت زمین های زراعی و مشکلات ایجادشده 
در زمین های کشاورزی باعث شده زمین های زراعی زیادی 

تغییر کاربری داده شوند.
وی با اشاره به اینکه وزیر کشاورزی باید فکری به حال این 
بکند  کشاورزی  زمین های  کاربری  تغییر  افزایش  وضعیت 
کشاورزی  جهاد  وزیر  که  کرده  مکلف  قانون  وقتی  افزود: 
بر این مسئله تغییر کاربری زمین های کشاورزی رسیدگی 
کند.   تعیین  نماینده  کار  این  برای  نمی تواند  وزیر  کند، 
بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  رشت  مردم  نماینده 
اینکه در برنامه دوم توسعه قانون سال های قبل از انقلاب 

مربوط به تغییر کاربری اراضی حذف شد گفت: بعد از حذف قانون تغییر کاربری اراضی، 
خریدوفروش بسیار زیاد شد اما دوباره در سال 1۳۸5 آن قانون گذاشته شد اما به آن 

عمل نمی شود.
حسنی با اشاره به اینکه هزینه های سرسام آور برای کشاورزان مشکلاتی را به وجود آورده 
بیان کرد: هزینه تولید محصول کشاورزی در حال افزایش است اما دولت با همان قیمت 

قبلی محصولات کشاورزان را خریداری می کند که این واقعاً جای تعجب دارد.
وی با بیان اینکه کشاورز اگر زندگی خوبی داشته باشد دنبال تغییر کاربری نمی رود 

تصریح کرد: کشاورزان ناچار هستند که تغییر کاربری دهند زیرا با این وضعیت توانایی 
اداره زندگی خود را ندارند و سود اقتصادی برایشان ندارد.

بیان  اسلامی  شورای  مجلس  کشاورزی  کمیسیون  عضو 
زمین های کشاورزی  پیشرفته هزینه  در کشورهای  کرد: 
می خواهیم  اگر  نیز  ما  و  می شود  پرداخت  کشاورزان  به 
تغییر کاربری زمین های زراعی کمتر شود باید مشکلات 

کشاورزان را برطرف کنیم.
به کشاورزی  زمین های مساعد  در  اینکه  بیان  با  حسنی 
از  استفاده  گفت:  می شود  انجام  سخت  کاربری  تغییر 
توجیهی  دیگر  کاربری  تغییر  برای  کشاورزی  زمین های 
ندارد و مسئولان نیز باید از تغییر کاربری اراضی زمین های 

کشاورزی جلوگیری کنند.
وی با اشاره به اینکه شرکت سپیدرود در گیلان زمین های 
مساعد کشاورزی زیادی دارد افزود: شرکت سپیدرود یک 
با دستور وزیر  قانونی و  زمینی را در جاده تهران به طور 
جهاد کشاورزی قرار بود به شهرک مسکونی تبدیل کند 
که ما از این موضوع مطلع شدیم و از آن جلوگیری کردیم 
و اگر استاندار گیلان وارد عمل نمی شد کار تغییر اراضی 770 هکتار از اراضی کشاورزی 

استان، تمام شده بود.
نماینده مردم رشت در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه هدف مسؤولان ویلا سازی 
و صرفه جویی آب بهانه است گفت: مرغوب ترین زمین کشاورزی در گیلان با دستور 
وزیر کشاورزی به زمین مسکونی تبدیل می شود و مسؤولان جهاد کشاورزی می گویند 
که گیلان کمبود آب دارد، به ما بگویند که کجای گیلان مشکل کمبود آب دارد که 

زمین های ما باید به شهرک های گلخانه ای تبدیل شوند.

فرماندار رشت:

مشکلات شهرستان رشت با تکیه بر ظرفیت های ملی قابل رفع است


